
                           
Protokollutskrift  

Ombudsmøtet, lørdag 26. november 2016, kl. 11.00. 

Skytterhuset til Øvre Rendal skytterlag. 
 

1. Åpning. 
Samlagsleder Stein Narjord åpnet møtet. Tore Hornseth fra Øvre Rendal skytterlag 

ønsket velkommen og orienterte litt om lagets virksomhet. 

 

2. Konstituering/adm.  
Møteleder: Stein Graneng. 

Protokollfører: Ragnar Sollid. 

To til å underskrive protokollen/tellekorps: Anders A. Hodøl og Torbjørn Halvorsen. 

31 ombudsmenn til stede. 

Ingen merknader til innkalling/sakliste. 

 

3. Årsmelding fra samlagstyret. 

Under puktet Data informerte Hans Sollid om sin erfaring vedr. hjemmesideløsning. 

Han anbefalte samlaget å gå for EPI-løsning. 

 

Tore Hornseth oppfordret til at ombudsmøtepapirene ble utsendt tidligere slik at en 

kunne ha styremøte for å behandle evt. saker i skytterlagene. Evt. at omudsmøtet 

avholdes senere. 

 

Egil Wikan mente ombudsmøtet bør avholdes slik at det er hensiktsmessig i forhold til 

frister, regnskap o.l. 

 

Hans Sollid berømmet samlaget for sponsoravtalen med NØK. Han anbefalte å 

avslutte avtalen med Trønderbilene jfr. de faktiske forhold i avtalen. Han manet videre 

til arbeid med å få de fraværende deltagerne i klasse 1-4 på banen.  

 

Årsmeldinga godkjent. 

 

4. Årsmelding fra ungdomsutvalget. 
Magne Egil Westum refererte denne. 

 

Magne Egil Westum tilføyde et ønske om at lagene inviterte skyttere fra andre lag til 

sine treninger. 

 

Årsmeldinga godkjent. 

 

5. Regnskap 2016. 
Jon Egil Bakken gikk gjennom regnskapet. 

 

Regnskapet godkjent. 

 

Egil Wikan mente at administrasjonen og tilrettelegginga av fellesturer ikke bør ligge til 

lederen av satsningsgruppa, men av en sportslig leder i samlagstyret eller hvis samlagstyret 

finner det hensiktsmessig, en med sterk tilknytning til samlagsstyret. 

 

Vedtak: Styret får fullmakt til å organisere en person som organiserer fellesturene som 

omfatter ungdomsgruppa, satsningsgruppa og andre i samlaget. 



 

6. Innkomne saker: 

     6a.  Prøveskudd før feltfinaler, forslag fra Alvdal skytterlag. 

Hans Sollid informerte om forslaget der de ønsket prøveskudd foran alle feltfinaler på 

LS. Subsidiært foran feltfinalene på 100m. 

Samlagsstyret la fram sin innstilling i saken, der de ikke ønsket å forandre dagens 

ordning. 

 

Det ble foretatt votering der begge forslagene fra Alvdal skytterlag ble nedstemt, dvs 

samlagets innstilling ble vedtatt. 

 

7. Saker fra styret. 

      7a. Medlemsbidrag  2017. 

Samlagets innstilling vedtatt. 

 

     7b. Vandrepokal for RB-karusellen (gamle banekarusellpokalen). 

 Magne Egil Westum foreslo å innkalle de med aksje i pokalen til en superfinale   

            der pokalen vinnes til odel og eie. Dette ble vedtatt. 

 

 Det framkom forslag om å avvikle miniatyrkarusellen over 3 helger med 2 stevner og     

            at bruke det gamle 25-skuddsprogrammet med en påfølgende omgang. 

 

    7c.   Medaljekostnader samlagstevner. 

 Samlagets innstilling vedtatt. 

 

    7d.  Stevneinnskudd 2017. 

         Det kom fram forslag om å øke innskudden for lagskyting til: 

 100 kr. for senior    og 50 kr. for Rek/jr. 

 Det forutsettes at premieinnskudden går ut igjen i premiering. 

 Enstemmig vedtatt. 

 

8. Orienteringssaker. 
 Terminliste 2017. 

 Sigbjørn Nystuen orienterte. Samlaget har foreslått kvalifiserende stevner i 

 Østlendingenskytingen uten at de har fått noen bekreftelse på disse. Disse stevnene 

            merkes forløpig som usikre i terminlista.  

  

 Samlaget har fått tilbud fra Team Sørli om å holde instruksjon, dette til orientering. 

 

Pause med matservering. 

 

9. Ombudsmøtet 2017.  Samlagsstyret inntilling: Ombudsmøtet legges til Tynset. 

Vedtak: Samlagsstyret inntilling vedtatt. 

 

10. Budsjett 2017. 

Vedtak: Budsjett for 2017 godkjent slik det var framlagt. 

 

11. Valg 2017. Valget ledet av leder i valgkomiteen Egil Wikan. Etter mye jobb hadde ikke 

           valgkomiteen klart å skaffe ny leder etter Stein Narjord, som hadde frasagt seg 

            gjenvalg. Stein Narjord hadde etter overtalelse sagt seg villig til å sitte ett år til. 

  

Samlagstyret: Leder:   Stein Narjord valg som styremedlem og leder for 1 år. 

   Styremedlem: Sigbjørn Nystuen 

   Styremedlem Hans Iver Kojedal 

   Kasserer:  Jon Egil Bakken 



   Styremedlem: Olav Flaten 

   Leder i ungdomsutvalget: Magne Egil Westum. 

 Det ble foretatt noen justeringer på når de enkelte kommer på valg igjen. 

 Alle valg var enstemmige iht. valgkomiteens innstilling med overnevnte justeringer. 

 

12. Utdeling av hedersbevisninger, premier, medaljer og merker. Fra samlagstevner, 

dugleiksmerkeskyting, organisasjonsmedaljen mm. 
 
 

Øvre Rendal 26. november 2016 

Anders A. Hodøl Torbjørn Halvorsen Ragnar Sollid/protokollfører 


